
Protokół z posiedzenia wyjazdowego Beerclubu 

Data | Godzina 08.06.2023 | od 16:20 

 

Obecni 

 

Paweł  

Roki  

Marek 

Tomasz 

Marcin  

Roman 

Andrzej – od 9.06.2023 

Zbycho – od 9.06.2023 

 

Program 

1. PIWO 

2. Obżarstwo 

3. Karty 

4. Brygada.  
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Przebieg obrad 

 

Ad. 1.  

W czwartek o godz. 16:20 została 

napoczęta pierwsza beczka piwa. W 

ramach całego posiedzenia 

wyjazdowego zostało wypite łącznie 

161 piw. Najwięcej piw wypił w tym 

roku Marcin ( 6+12+11=29). Najmniej 

wypił Marek (3+5+6=14). Średnio 

jednak zostało wypite ponad 20 piw 

na osobę. W tym roku nikt nie 

pokonał żadnego rekordu „KlubBest” 

czy „PersonalBest”. Łącznie zostały 

na posiedzeniu wyjazdowym 

skonsumowane trzy beczki piwa.       

 

WELCOME DRINK 
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Ad. 2. 

Catering na posiedzeniu wyjazdowym był jak zawsze 

na wysokim poziomie. W czwartek zaczęliśmy lekko 

od opiekanych kiełbasek. Na śniadanie były ciepłe 

zupki czy jajecznica. W piątek była w planie 

wycieczka w góry z obiadem na Skałce, ale z powodu 

deszczowej pogody udaliśmy się na obiad do 

restauracji na Mostach. Punktem kulminacyjnym 

gastronomii wyjazdowej były steki na grillu z 

polędwicy wołowej w wykonaniu Andrzeja. Do tego 

sos pieprzowy i pieczone ziemniaczki à la Marek.  

W sobotę na obiad Marcin ugotował wspaniały gulasz 

z goleni wołowej.  Był wyśmienity.    

 

 

Na kolacje była wieprzowa rojberka – myślę, że też się 

udała. 

Oprócz tego były przygotowane różne drobne 

przekąski, jak na przykład marynowany ser, 

„utopence”, „zulc”, czekoladki, kiełbaski itp.      

 

  



Strona 4 

Ad. 3.  

Prezes w tym roku nie przygotował żadne organizowane gry i zabawy. Mówi, że w minionych 

rocznikach odzywały się skargi, że nie było czasu by spokojnie pograć w karty, więc w tym toku gra ta 

była oficjalnym punktem programu.  

 

Ale jak to już bywa, niektórym chyba sprawdzało się powiedzenie - kto nie ma szczęścia w kartach, ten 

ma szczęście w miłości 

 

Ad. 4. 

 

Nasz gospodarz Paweł miał i w tym 

roku dla nas przygotowanych kilka 

zadań. Było trzeba kosić trawę, 

pościnać parę suchych drzew i 

przygotować otoczenie chaty na 

poniedziałkową wizytę 

przedszkolaków. 

Deszcz nam stale przerywał prace, 

ale w końcu udało się spełnić 

wszystkie zadania.   
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Dziękujemy gospodarzowi, że nam i w tym roku umożliwił pobyt na chacie.  

Statystyka 

 

  Czw.  Pi.  So.  Nie. 

Paweł  /////   ///// //  ///// //// 

Roki  ///// /   ///// ///  ///// ///// 

Marek  ///  /////  ///// / 

Tomasz /////  ///// /  ///// ///  / 

Marcin  ///// /  ///// ///// // ///// ///// / 

Roman  /////   ///// ///// ///// //// 

Andrzej N  ///// ///// / ///// // 

Zbycho N  ///// /////  ///// //  // 

 

Następne spotkanie 

Sesja regularna 30.06.2023, Miejsce: Restauracja na Kopečku 

Hybaj do 

roboty!!! 


